
Voorschoten, 25 januari 2022 

 
 

 

Geachte leden van de Gemeenteraad, 
 

Betreft: balans Voorstraat 

 
Met ontzetting en verbijstering hebben wij kennis genomen van de berichtgeving over het 

kennelijke standpunt van twee leden van de gemeenteraadsfractie van D66 over het ruim 

baan geven aan de horeca en het weren van auto’s in de Voorstraat, zoals vorige week te 
lezen viel in een bericht op sleutelstad.nl (bron: https://sleutelstad.nl/2022/01/19/d66-

voorschoten-wil-autovrije-voorstraat-vol-terrassen/. 

 
Wij roepen in herinnering dat de gemoederen in de Voorstraat, vanwege de verstoorde 

balans tussen wonen en recreëren in de Voorstraat, in 2018 en 2019 flink opgelopen zijn. 

Een eenvoudige search op de website van de gemeenteraad toont aan dat in 2018, 20191 en 
20202 het herstel van die balans veelvuldig onderwerp van de beraadslagingen is geweest. 

Uiteindelijk zijn de vele discussies over de Voorstraat in die periode uitgemond in een brede 

consensus in de Gemeenteraad en in het College dat de balans in de Voorstraat hersteld 
dient te worden, dat er geen plaats is voor uitbreiding van de horeca (noch in het aantal 

etablissementen, noch in het oppervlak van de terrassen) en dat een aantal problemen (zoals 

overlast door fietsen en lawaai van vertrekkende bezoekers en van de terrassen) nader 
onderzocht diende te worden op passende oplossingen. Hierover zijn zijdens de gemeente, 

bij monde van burgemeesters Bouvy-Koene en Aptroot en wethouder De Bruijn, ook 

concrete toezeggingen aan de bewoners gedaan. In het eerste pandemie-jaar hebben wij dan 
ook hierover verder overleg met de gemeente gehad, waarbij wij als bewoners ons begrip 

hebben geuit voor de lastige situatie van de horeca-ondernemers en hebben aangegeven in 

te kunnen stemmen met tijdelijke en incidentele extra mogelijkheden voor de horeca-
ondernemers. Daaraan is ook, binnen de wisselende Corona-regels, uitvoering gegeven. 

 

Het voorgaande laat onverlet dat de balans van wonen en recreëren op de Voorstraat nog 
immer aandacht vergt, dat de genoemde overlastproblematiek nog steeds opgelost dient te 

worden en uitbreiding van de horeca in de Voorstraat nog immer uit den boze is (sterker 

nog: de gemeente had juist een beleid ingezet dat erop was gericht om horeca meer te 
spreiden over Voorschoten, in plaats van alle druk bij de Voorstraat te laten landen). Het 

standpunt dat van de zijde van de D66 vertegenwoordigers recent opgetekend werd (samen 

te vatten als: ruim baan voor de horeca in de Voorstraat) is allereerst op onjuiste grondslag 
gebaseerd: anders dan zij laten optekenen is de Voorstraat nooit een plein geweest, het is 

altijd een doorgaande weg geweest met het Wapen van Voorschoten als uitspanning voor 

paard en wagen. Bovendien, en belangrijker, staat dit standpunt op gespannen voet met 
vigerend beleid, beleidsvoornemens en toezeggingen van zowel de Gemeenteraad als het 

College, het miskent de problemen uit het verleden en het is niet acceptabel en getuigt van 

een onjuiste afweging van de belangen van bewoners en ondernemers. Veelzeggend is dat de 
D66 vertegenwoordigers zich wel door de ondernemers in de Voorstraat hebben laten 

 
1 Zie Gemeenteraad Voorschoten, 31 januari 2019 ad 3.1, 28 maart 2019 ad 4, 16 mei 2019 ad 3.1, 19 
september 2019 ad 2, 6 en 11, 3 oktober 2019 ad 3.1 en 6, 28 november 2019 ad 2, 12 december 2019, ad 7 
2 Zie Gemeenteraad Voorschoten, 30 januari 2020 ad 5.15 maart 2020 ad 3.1, 11 juni 2020, ad 3.1 
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informeren, maar kennelijk niet de moeite hebben genomen om hun licht bij de bewoners 

(het gaat om meer dan 100 mensen) van de Voorstraat op te steken. 
 

Het is ons niet bekend of het hier om een opvatting van slechts twee D66 

vertegenwoordigers gaat, danwel of in bredere kring de discussie en nog steeds open einden 
omtrent de balans in de Voorstraat niet meer op de radar staan, en of de daarop haaks 

staande gedachte om meer ruimte te geven aan de horeca breder leeft. Daarom roepen wij  

op deze wijze de gehele Gemeenteraad op (een kopie van deze brief stuurden wij ook aan 
het College van B&W en de raadsfracties) om daadwerkelijk kennis te nemen van het 

dossier en van de problemen die in 2019 en 2020 uitgebreid aan de orde zijn geweest en nog 

niet zijn opgelost, de balans te respecteren en alles te doen wat die balans ten goede komt 
en alles na te laten wat deze schaadt. Wij herhalen onze bereidheid om mee te denken en 

mee te werken aan incidentele en tijdelijke mogelijkheden voor horeca-ondernemers, onder 

de voorwaarde dat hierover goede afspraken met de bewoners worden gemaakt teneinde 
overlast zo veel mogelijk te voorkomen. Wij zijn in dit verband, als steeds, van harte bereid 

tot overleg. 

 
Met vriendelijke groet, 

 

De bewoners van de Voorstraat  
 


